

တို့အကြား 'ခရစ္စမတ်' သဘောထား အမြင်များ တစ်နေရာရာတွင်တော့ လွဲချော်နေတာ သေချာသည်။

အခန်း(၂) "အဖေကြီး ကျွန်တော်တို့ ခရစ္စမတ် အပို စပါး ပုံနှိပ်ပါမလား" "ဟ... ဘာဖြစ် နေတာလည်း ဝါမြေးရ... မင်းလည်း သူတို့ ခရစ္စမတ်ကို သွားချင်လို့လား" "ဦးလေး မြေးလည်း လူပျိုဆိုတော့ ချင်းမလေးတွေကို သဘောကျနေပြီ ထင်တယ်" "မဟုတ်ပါဘူး... ဦးတွန်ထန်းရယ် ကျွန်တော်က သူတို့ပြောတဲ့ ခရစ္စမတ် ကဘာလဲ ဆိုတာ သိချင်လို့ပါ" "ပြီးမှာပါ... မင်းသွားချင်တယ်ဆိုရင်တော့ သွားပါ... ဒါပေမဲ့... ခရစ္စမတ်မှာက မူးမူးရှူးရှူးနှင့် ရိုက်ပွဲ တွေထဲမှာ မင်း မပါဝင်နဲ့နော်" "ဟုတ်ကဲ့ပါ ... အဖေကြီး" အဖေကြီး ပြောသလိုပါပဲ။ ခရစ္စမတ်ဆိုတာ နွေဦးတို့ ရွာက ပွဲလမ်း သဘင် တွေလို မူးမူးရှူးရှူးနှင့် သောက်စား ပျော်ပါကြတယ်လို့ ကြားဘူး နားပ ရှိခဲ့သည်။ ထို့အတွက်ကြောင့်လည်း ခရစ္စမတ်ကို ကလေးဒေသမှာ မွေးဖွား ကြီးပြင်း ခဲ့ပေမယ့် တစ်ကြိမ်တစ်ခါမျှ မသွားခဲ့။ အထူးသဖြင့် 'ကိုယ်ယုံကြည်ရာ' ကိုးကွယ် ကြသည်မို့ ဘာသာ မတူသည့် နွေဦးက စိတ်ဝင်စားမှုလည်း မရှိခဲ့။ ယခုတော့ လယ်နီးနား ဖြစ်တဲ့ ဦးဘွေခင်တို့ မိသားစုသည် သူ မြင်ဘူးထားသော အခြား ခရစ်ယာန် တွေလို မဟုတ်သည်ကိုတော့ သတိပြုမိသည်။ ထို့ကြောင့် အပေါင်း အသင်း မလှတ်တတ်တဲ့ နွေဦးပင် သူတို့ မိသားစုကို ခင်မင်မိသည်။ အထူးသဖြင့် ဗျတ်သိမ် သည် သူနှင့် ရွယ်တူ။ အသက်ချင်းက မတိမ်းမယ်မိမ်း နောက် ဗမာ စကားကိုလည်း ထမင်းစား ရေသောက်သာ ပြောတတ်သူ ဖြစ်သော်လည်း အသံပဲ ဖြင့် ခင်မင်သင့်သော မိတ်ဆွေကောင်း ဖြစ်သည်မို့ ခင်မင် မိတ်ဖွဲ့ ဖြစ်ခဲ့သည်။



"ငါ မင်းတို့ ခရစ္စမတ်ကို လိုက်လာမယ်နော် ဗျတ်သိမ်။ မင်း ဟိုရောက်မှ ချင်းလို့ပဲ ပြောပြော မနေနဲ့။ မင်းတို့အထဲမှာ ဗမာလူမျိုး ငါတစ်ယောက်တည်း ကြောင် တောင်တောင်နဲ့ ဖြစ်ရင်တော့ နန်းစောင်းပုံမှာ ငါ့မိဘ အိမ်ရှိတယ် မင်းတို့ ရွာကနေ ပေးတာ မဟုတ်ဘူး ငါပြန်ပြောမှာ" "တကယ် လိုက်မှာလား နွေဦး ... စိတ်ချ မင်းကို ငါက ဗမာစကား ကောင်းကောင်း မပြောတတ်ပေမယ့်၊ ဗမာစကား ကောင်းကောင်း ပြောတတ်တဲ့ သူငယ်ချင်းတွေနှင့် မင်းကို မိတ်ဆက်ပေးမယ်။ မင်း လုံးပဲ ပျော်သွားစေ ရမယ် သိလား" သူ လိုက်မည့်အကြောင်း ပြောတော့ ဝမ်းသာအားရ ဖြစ်သွားတဲ့ ဗျတ်သိမ်ကို ကြည့်ပြီး ရင်တွင်းမှာ ကြည့်နှုတ်မိသည်။ ဘာကြောင့်ရယ် မသိ ရိုးသားတဲ့ ချင်း တိုင်းရင်းသား ဗျတ်သိမ် က ဗမာစကား ကောင်းကောင်း မပြောတတ် ပေမယ့်၊ သူ့ အပေါ်မှာ 'စေတနာ တွေ ရေစီးတမ်းပြီ' နေရသည့် အကြောင်း ကို ဂယနက သိချင် စိတ်တော့ဖြစ်မိသည်။



အခန်း(၃) "ပြင်းတောဦး ရွာမှ လိုက်လှဲစွာ ကြိုဆိုပါ၏" ကံကြီးရွာမှ တဆင့် စပါးတင်သည့် လော်ရီကား ကြုံဖြင့် ဗျတ်သိမ် နှင့်အတူ သူတို့ရွာသို့ ရောက်ခဲ့သည်။ ရောက်သည့်နေ့တွင် ဗျတ်သိမ်သည် သူ၏ စကား အတိုင်းပင် ကလေးကောလိပ်တွင် တက်ရောက် ပညာသင်ယူနေကြသည့် ဗမာ စကား လယ်လယ် ဝယ်ဝယ် ပြောတတ်သော ကျောင်းသားများနှင့် မိတ် ဆက် ပေးသည်။ ထို အထဲတွင် ထူးထူး ခြားခြား 'တစ်ခါတွေ့ရင် တစ်ခါ မမေ့ နိုင် သည့်' သူ တစ်ဦး ပါ လာသည်။ "နွေဦး ဒါက ငါတို့ရဲ့ လူငယ်ဆရာဖြစ်တဲ့ ဘုံဘုံ တဲ့၊ ငါတို့ ကတော့ ဆရာ ဘွဲ့သိမ် လို့ပဲ ခေါ်ကြတယ်။ ဆရာဘွဲ့သိမ် သူကတော့ ကျွန်တော် ပြော ပြောနေတဲ့ လယ်နီး နားချင်း ကိုနွေဦးတို့ " "အေးကွာ ကိုနွေဦး တွေ့ရတာ ဝမ်းသာတယ်ကွာ နောက် လည်း ဗျတ်သိမ် မပါလည်း လာခဲ့ပေရဲ့ အကို့ အိမ်ကတော့ ဟိုအိမ်ပဲ" ဘုရား ကျောင်းရှေ့ သလင်းပြင်တွင် စကား ပြောနေရာမှ လက်ညှိုး ညွှန်ရာ ကြည့်လိုက်တော့ ဘုရား ကျောင်းနှင့် မျက်စောင်း ထိုးရှိ၊ သက်ကယ် မိုးဖြင့် သုံးပင် လေးပင် အိမ် ကလေး ကိုတွေ့ရသည်။ "ဟုတ်ကဲ့ လမ်းကြိုရင်တော့လာလယ်ပါမယ်" "ထိန်တိုက်တိုက်၊ ထိန်" "ဟော ခေါင်းလောင်းထိုးပြီ၊ ဘုရား ရှစ်မိုး စ တော့မယ် နွေဦး သွားကြရအောင်" သူငယ်ချင်း ဗျတ်သိမ် နှင့်အတူ ဘုရား ကျောင်းထဲ လိုက်ဝင်သွားမိသည်။ သုံး လေးရာ ခန့် မျှသော လူထုကြီးသည် အားရ ဝမ်းသာစွာဖြင့် နွေဦး နားမလည် နိုင်သော ချင်းဘာသာ စကားဖြင့် ဓမ္မ တေးများကို သီဆို နေကြသည်။ နားမလည် နိုင် ပေမယ့် အလိုလို ကြည့်နှုတ်နေမိသည်။

အခန်း(၄) "ခရစ္စမတ်ဆိုတာ တကယ်တော့ ဘုရားနှင့် လူ ပေါင်းစည်းခြင်း' ပါပဲ မိတ်ဆွေ တကယ်တမ်း ပြောကြရစတမ်းဆိုရင်တော့... အာဒံနှင့် ဧဝ ခေတ်ကို မဖြစ် မနေ တစ်ကြော့ ပြန်လှည့် ရမှာပါ..." အစီအစဉ်တွင် ချင်းဘာသာစကားဖြင့် ပြောခဲ့ သော်လည်း တရားဒေသနာ အချိန်တွင် ဗမာလို ဟောပြောနေခြင်း ဖြစ်သည်။ လူငယ် ဆရာဖြစ်သော ဘွဲ့သိမ်သည် ဗမာစကားကို ရေရေလယ်လယ် ပြောတတ်သည် သာ မက၊ သူပြောသော စကားတို့သည်လည်း တရားသဘောကို ရှင်းရှင်းလင်းလင်း သိမြင် နိုင်စေရန် ဟောဖော်ထုတ်နှုတ် သွန်သင် နိုင်စွမ်းလည်းရှိသည်။ ယခုလည်း ကြည့်ပါ...လူတို့၏ အစ... လူတို့၏ အပြစ်တရား...အပြစ်တရား၏ အကိုးဆက်... ထိုမှ လူတိုင်း မှန်းမျှော်နေကြသော အို၊ နှာ၊ သေခြင်း ကင်းရာ တည်းဟူသော ထာဝရ ကောင်းကင်ဘုံ... စသည်ဖြင့် အသီးသီး ကို ဗမာစကားဖြင့် ရေရေလယ်လယ် ပြောနေ သည်က အထူးသဖြင့် သူ့အတွက် ပြောပေး

နေသည်ဟုပင် ထင်မိသည် "ငါသည် ကိုယ့် အသက်ကို သုံးတို့အလိုငှါ စွန့်၏ ငါသည် လမ်းခရီးဖြစ်၏ သမ္မာတရား လည်းဖြစ်၏ အသက်လည်းဖြစ်၏" ဖတ်ရွတ်ပြသွားသော တရား စကားတို့သည် အရှိကို အရှိအတိုင်း တိကျရော ရှင်းလင်း လွန်း လှသည်။ ထို့ ကြောင့်လည်း ဒေသနာ အဆုံးတွင် ခရစ္စမတ် မွေးနေ့ရှင် အား အသက်သခင် ကယ်တင် ရှင်အဖြစ် လက်ခံ လိုပါက 'ရှေ့သို့ ထွက်လာရန်' ပန်ကြားသောအခါတွင် နွေဦး အလိုလို ရှေ့ဆုံး တန်းမှ ရောက်ရှိသွားခဲ့သည်။

အခန်း(၅) X ဆောင်းနှင်းပေးဝေ X မြူဖြူတွေအေးအေးနှင့် X ရောက်ပြန်ပြီ ညချမ်း ခါဆီ X ရှင်တော်သခင် X မွေးနေ့ထူး ဆွေမွန်တွေ ရွှင်ပျော်မြူး X အိမ်တိုင်းကို သွား ရောက်ခါရယ် X သတင်းကောင်းကို ပြောကြမယ်လေ X ကယ်ချစ်ရှင် ကြွလာပြီလေ နှုတ်ဆက်သံတွေ ဆူညံလို့နေ X မယ်ရီ ခရစ္စမတ် X မယ်ရီခရစ္စမတ် X အေးကျူးသံတွေ ပေးဖြာလို့နေ X ဟာလေလူယာ ဂလိုရီယာဟေ့။

ဒီသီချင်းသံကလေးကို ကြားလေတိုင်း ရန်ကုန်မြို့ရှိ မီးရောင်တွေ ထိန်ထိန် လင်းနေတဲ့ ခရစ္စမတ်မှာ၊ နွေဦး အနေဖြင့် အလွန်ရိုးသားပြီး ဖြူစင်သော ကလေး ဒေသရှိ ယုံကြည်သူများ၊ တစ်ဖန် သမ္မာကျမ်းစာ တော်မြတ်လာသည့် အတိုင်း လူ အပေါင်းတို့ကို အကျွတ်တရားသို့ ရောက်ရှိရန် မိမိတို့၏ ဈေးနည်းစာ အလှူငွေ လေးများဖြင့် ဒန်ပေါက်ကို မကျေးမွေး နိုင်သော်လည်း ချင်းပြတ် (Laisawng) ကို အတူ တကွ စကောထဲတွင် ထည့်ကာ အတူတူ လက်ဆုံ စားခဲ့ကြ ရသည့် မေတ္တာ ပွဲတော်ကလေးနှင့် ကယ်ချစ်ရှင် မွေးနေ့ကို ကြိုဆိုပြီး ကယ်ချစ် ရှင်ထံ သူ့အား အရောက် ပို့ပေးခဲ့ကြတဲ့သူငယ်ချင်း ဗျတ်သိမ်နှင့် လူငယ်သင်းအုပ် ဆရာ ဘွဲ့သိမ်တို့ကို နွေဦး သတိရကျေးဇူးတင်နေပြီပါ။

အစားကြားသူများ

ခရစ်မတ်မှာ ပျော်ရွှင်မှုအပေါင်းနဲ့ ပြည့်စုံပါစေသခင်။ ရှေ့ဆက်လည်း ပျော်ရွှင်စွာ လျှောက်နိုင်ပါစေ။ သခင်ရေ၊ နှစ်သစ်တွေ၊ နှစ်သစ်တွေ ပြောင်းလဲလာတာနဲ့အမျှ လူတွေရဲ့ စိတ်နှလုံး တွေလည်း ပိုပြီးကြမ်းတမ်း၊ ခက်ထန်မာကြော လာကြတယ်နော် သခင်။ တခြား တော့ မပြောလိုတော့ပါဘူး။ ဒီနှစ်ခရစ်မတ်မှာ ကျွန်မ ပြောချင်တာကတော့ အစား ပက်စက် လှတဲ့ ကျွန်မ အကြောင်းပါပဲ။ ကျွန်မ ကတော့ စားလို့ရသမျှ အကုန် စားပါတယ်။ ဘယ်သူ့ အတွက်မှလည်း မချန်သလို၊ ဘာမှ မကျန်အောင်လည်း စားပါ တယ်။ စားလို့ ရသမျှ ကိုလည်း ရောင်းရဲတင်းတိမ်တယ် ဆိုတာ မရှိပါဘူး။ စားပြီးရင်း စားချင်လေပါပဲ။ ကျွန်မ ဘယ်လောက်တောင် စားသလဲဆိုရင် ကျွန်မ စိတ်ထဲမှာ ဒီ တစ်ခါ စားရင် (၄)ပန်းကန်ဘဲ စားမယ်လို့ ရည်ရွယ်ထားပြီး တကယ် စားတော့ (၅) ပန်းကန် စားဖြစ်ပါတယ်။ ကွန်မက အမြဲလိုလိုပါပဲ။ ရည်မှန်းထား တာထက်ကို ပိုပြီး တစ်ပန်းကန် ပိုစားတတ်ပါတယ်။ ၅ပန်းကန် ဆိုရင် ၆ပန်းကန် ပါဘဲ။ ဒါကြောင့် ကျွန်မရဲ့ ကိုယ်ခန္ဓာဟာ ဘီလူးကြီး တစ်ကောင် ကဲ့သို့ ဝမ်း နေပါတယ်။ ကျွန်မကတော့ ဘယ်လောက်ဘဲ ဝနေ ပါစေ။ စားဖို့ ဝါးဖို့ ကိုတော့ ရပ်တန့်ဖို့ မစဉ်းစားထားပါဘူး။ ကျွန်မ ကတော့ ဘယ်နည်းနဲ့ပဲ စားရ စားရ၊ စားရလေ ဝမ်းသာလေမို့ ဆက်စားဖို့ပဲ တွေးနေမိပါတယ်။ ဪ... ပြီးတော့လေ ပြောရအုံးမယ်။ ဘယ်သူ့ကို ဘယ်လို လိမ်ပြီး စားရမလဲလို့ တွေးရတာလည်း ကျွန်မ အလုပ်ပါပဲ။ ကျွန်မ ကတော့ တိုက်ရိုက်လည်း စားပါတယ်။ သွယ်ပိုက် လိမ်ဖယ်ပြီးလည်း စားတာ ပါပဲ။ ဟ်ဟ် ... ဘောဂဗေဒ အခြေခံအရ ပြောရရင် အတော မသတ်နိုင်သော လိုအင် ဆန္ဒများ အရ စားရ ပါရ ခြင်းကိုလည်း အတောမတတ်နိုင်တာပါပဲ။ အေ့ ... ပြောရင်းနဲ့တောင် လေချဉ် တက် မိတာ ဘာ ဟင်းနဲ့လို့တောင် မပြောနိုင်ပါဘူး။ ကျွန်မ စားထား တာတွေ များနေလို့ ကြက် လား၊ ဝက်လား ၊ ငါးလား ဘာတွေမှန်းကို မပြောနိုင်ပါဘူး။ အိုး... အဖ ဘုရားသခင် ကယ်တော် မူပါ။ ကျွန်မ လိုဘဲ မညာမတာ စားနေ၊ ပါးနေတဲ့ လူတွေ များနေရင် လောက ကြီးက ဘယ်သာယာနိုင်တော့ မလဲနော့။ မေတ္တာတရားလေးနဲ့ ကိုယ်ချင်းစာ တရားလေး ရှေ့ထားပြီး စားနိုင်၊ ဝါးနိုင်အောင် ဘုရားသခင် လမ်းညွှန် ပြသပေးပါလို့ ကျွန်မ တီးတိုး ပန်ကြားလိုက်ပါတယ် ။ ။ ကောလင်းသူ

စင်ကာပူရောက်ငါးနှစ်ပြည့်ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်း

Jun Joy (Thomson)၊ ဦးစွာ ပထမ ထာဝရဘုရား၏ မေတ္တာတော်နှင့် ဂရုဏာတော်၊ သစ္စာတော် နှင့် ဂတိတော်တို့အပေါင်း ပြည့်စုံတော်မူသောကျေးဇူးတော်ကို အထူး ချီးမွမ်း ပါ၏။ ဟာလေလူယာ..... အာမင်။

ကျွန်တော့် အတွက်တော့ ဒီခင်ဘာ ၂၅ ရက်နေ့ မရောက်သေး ပေမဲ့ လည်း ခရစ္စမတ်ရဲ့ အဓိက ရောင်းဖြစ်နေတဲ့ ခရစ္စမတ် tree တွေ ကုန်သွား သောကြောင့် ကျွန်တော့် အတွက်တော့ ခရစ္စမတ်ရာသီ ပြီးသွား ခဲ့ပါပြီ။ ခရစ္စမတ်ကာလ မရောက် ခင် ခရစ္စကာလ ပြီးသွားတဲ့ ကျွန်တော့်အတွက် တော့ ဘုရားသခင်က ဒီခရစ္စမတ် tree တွေနဲ့ဘဲ အလှူပယ် သွန်သင်



ခဲပါတယ်။ ဘုရားသခင်ကို အရမ်းကျေးဇူးတော် ချီးမွမ်း ပါတယ်။ ပြီးတော့ အရမ်း ကျေးဇူး တင်ပါတယ်။ ဟေရှာယ ၄၀:၃၁။ ထာဝရဘုရားကို မျှော်လင့်သောသူက အားပြည့် ကြ လိမ့်မည်။ ရွှေလင်းတ ကဲ့သို့ မိမိတို့အတောင်ကို အသစ်ပြုပြင်ကြလိမ့်မည်။ မြေ သော်လည်း မပင်ပန်း။ ခရီးသွားသော်လည်း မပင်ပန်းကြ။ ကျွန်တော်အတွက် ဒီ ခရစ္စမတ် ကာလမှာ မပင်ပန်းသလို မောလည်း မမော ရပါဘူး။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ customer တွေက ငွေကြေးနဲ့ ကိုယ်တော်ရဲ့ မွေးနေ့ ကို ကြိုဆိုကြသလို ကျွန်တော်ကလည်း လူအားဖြင့် ပါဝင်ခွင့် ရခဲ့လို့ပါ။ တစ်ခါ တစ်ခါ ခရစ္စမတ် tree တွေက အရမ်း ကြီးတာတွေလဲပါတယ်။ ထမ်းပိုး ရတယ်။ ပါကင် ပတ်ရတယ်။ တော်တော်လေးလည်း ခက်ခဲတယ်။ တစ်ခါတစ်ခါ customer တွေက ငွေကြေးနဲ့ တန်ဖိုးဖြတ်ပြီး မောက်မာတာတွေ တစ်ခြား ဘာဖြစ်ခဲ့လည်းဆိုတာ မသိရဘဲ ကိုယ့်စိကုမှ ဒေါသတွေ ဖွင့်ခံရတာတွေ ကြုံခဲ့ ရတယ်။ အဲဒါက ပိုလေးတယ် ပိုခက်တယ်။ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်က လူရဲ့ အစေကို ခံသလို မလုပ်နဲ့ ဘုရားရဲ့ အစေကို ခံသလို လုပ်ပါ။ သင့်ပါး တစ်ဖက်ကို ရိုက်လျှင် နောက် ပါး တစ်ဖက်ကို ထပ်လှည့်ပေးပါ။ အမျက်တော်ကို အခွင့်ပေးလိုက်ပါ။ ကိုယ်နဲ့ သက်ဆိုင်သောသူကို ကိုယ့်နှင့်အမျှ ချစ်ပါ ဆိုပြီး တစ်သီတစ်တန်း ခွန်အား ပေးသွားတော့။ လာထားပေါ့ အပြုံးများနဲ့ ခွန်အားဆက်ခဲ့ရပါတယ်။ ဘုရားရှင် အရမ်းကောင်းမြတ်သည် ဟာလေ လူယား.....။

ခရစ္စမတ် tree တွေကို ကွန်တိန်နာနဲ့ ဖွင့်ရင်လည်း ဘုရားသခင်က သွန်သင်ပါတယ်။ ကွန်တိန်နာ ဖွင့်တဲ့အခါ အတွင်းမှာ နှစ်ယောက် သုံးယောက်ပဲနေပြီး အပြင်က လေးငါး ခြောက်ယောက်က အသင့်ထမ်းဖို့ စောင့်နေရပါတယ်။ ကွန်တိန်နာ ထဲက လူတွေက အဲယားကွန်းနဲ့ပါ။ ကျွန်တော်တို့ အပြင်က လူတွေက နေပူထဲမှာပါ။ သို့သော် လည်း အဲယားကွန်းထဲက လူတွေက နေပူထဲက လူတွေကို ခရစ္စမတ် tree တွေ အလျှင် ခိုအောင် ချပေးနေရလို့ အဲယားကွန်း အအေးခတ်ဆိုတာ မခံစားနိုင် ပါဘူး။ ကျွန်တော် တို့ကတော့ တန်းစီပြီး စောင့်နေရလို့ အေးဆေးသက်သာပါတယ်။ လေတစ်ချွန်ချွန် သီချင်း တစ်ကြော်ကြော်နဲ့ပေါ့ဗျာ။ ဒီအချိန်မှာ ဘုရားသခင်က ဆရာ တစ်ဦး အားဖြင့် စကား ပြောပါတယ်။ "လူဟာ အဆင်ပြေရင် နေပူကြတဲ့ထဲမှာ လေချွန် နိုင်သလို အဆင်မပြေရင် အဲယားကွန်းထဲမှာ ချွေးပြန် တယ်နော်" တဲ့။

ခရစ္စမတ် Tree တွေကို ကွန်တိန်နာ ထဲက ချချခြင်းပဲ တောက်လျှောက် ချက်ခြင်းပဲ ခရစ္စမတ် Tree တွေရဲ့ အခြေတွေကို လွှတ်နဲ့ ဖြတ်ပြီးတာနဲ့ ခရစ္စမတ် Tree စတန်း (stand) ထဲကို ထည့်တဲ့အခါမှာ ရိုးရိုးထည့်လို့ မရဘူး။ stand ရဲ့ ဆူးနဲ့ Tree ရဲ့ အခြေကို စိုက်ဝင်သွားအောင် ဆောင့်ချ ရတယ်။ ဒါမှ ရေသောက်အား ကောင်းပြီး Tree က လန်းဆန်းမယ်။ stand တွေထဲကို တစ်ချို့ အပင်တွေက မဝင်ဘူး ကြီးနေတယ်။ ကြီးနေတဲ့ အပိုင်းတွေကို လွှတ်နဲ့ ထပ်ဖြတ်ပြီး stand ထဲဝင်အောင် လုပ်ရတယ်။ ကျွန်တော် အသက်တာမှာ ခရစ္စတော်နဲ့ တွေ့လိုက်တဲ့အခါမှာ ဇာတိရဲ့ အခြေတွေကို ဖျက်ခံ ခဲ့ရပါတယ်။ ဒါတင်မကပဲ ခရစ္စတော်ရဲ့ ပုံသဏ္ဍာန်နှင့် တူဖို့ ပုံ မကျသေးတဲ့ မာနကြီး နေသေး တဲ့ အပိုင်းတွေ ဒေါသကြီး နေသေးတဲ့ အပိုင်း လောဘ ကြီးနေသေးတဲ့ အပိုင်းတွေ ခွင့် မလွှတ်နိုင်တာတွေ သည်းမခံနိုင်တာတွေကို ထပ် ဖြတ်ခံရပါတယ်။ ဖြတ်တဲ့အခါမှာ နာကျင် ပါတယ်။ သို့သော် ကိုယ်တော်နှင့်အတူ လျှောက်လှမ်းဖို့ဆိုတာ ဘုရားသခင်က ခွန်အားပေး နှစ်သိမ့်ပါတယ်။ ကျေးဇူးတင်ပါ တယ်။ အဖ ဘုရားသခင် နာမတော် ကမ္ဘာ အဆက်ဆက် ဘုန်းကြီး မင်္ဂလာ ရှိပါ စေသော်။ အာမင်။

ဒါတင်မကသေးဘဲ ခရစ္စမတ် tree တွေကို display လုပ်ပြီးတဲ့အခါ customer တွေလာပြီး ရွေးယူ ဝယ်ကြပါတယ်။ ပြီးတော့ သူတို့ မလိုချင်တဲ့ အကိုင်း အခက်တွေ ပိုင်း ဖြတ်ပေးရပါတယ်။ အတွင်းထဲက အရွက်ဟောင်းတွေကို ရေနဲ့ ဆေးထုတ် ပေးရပါတယ်။ ပြီးမှ ပါကင် ပတ်ပေးရပါတယ်။ ပါကင် မပတ်ခင်မှာလည်း ရေနဲ့ ဆေးလို့ မကျတဲ့ အရွက်ဟောင်းတွေကို ထပ်ပြီး လူအားနဲ့ ခါချ ရပါတယ်။ အားလုံး ပြီးစီးသွားမှဘဲ ပါကင် ပတ်ပြီး delivery ဘေးမှာ သွားပို့ရပါတယ်။ နောက် တစ်နေ့မှာ အဲဒီ ခရစ္စမတ် tree လေးဟာ အိမ်အမြင့်၊ အိမ်အကောင်း၊ ဈေးဆိုင်၊ ဆေးရုံ၊ ဘဏ်၊ ရုံး၊ ကျောင်း တွေရဲ့ အကောင်းဆုံး နေရာနဲ့ အကောင်းဆုံး စည့်ခန်း လူမြင်ကွင်းမှာ ရောင်စုံ မီးပန်း မီးလုံးတွေနဲ့ အလှဆင်ခြင်းကို ခံရပြီး အပေါ်ထိပ်မှာ ကြယ်ပွင့်လေး တစ်ပွင့်ကို တင်လိုက်ပါတယ်။ အခုချိန်မှာ သူဟာ အလှဆုံး ဖြစ်သွား ပါတယ်။

ကျွန်တော်ရဲ့ အသက်တာမှာလည်း ထိုနည်းတူ ခရစ်တော်က customer တစ်ယောက် သခင်ယေရှုဆိုသူ အမည်နဲ့ လောကကို ဒီဇင်ဘာမှာ လာပြီး ရွေးယူ ခဲ့ပါတယ်။ Dollar ဆိုတဲ့ အသွေးတော်နဲ့ ဝယ်သွားခဲ့ပါတယ်။ ပြီးတော့ သူပိုင် သွားပြီးလို့ သူ မကြိုက်တဲ့အပိုင်းတွေကို အသင်းတော်မှာရှိတဲ့ သင်းအုပ်ဆရာတွေ အားဖြင့်၊ စာပေနယ်မှ ကလောင်ရှင်တွေ အားဖြင့်၊ ဂီတနယ်မှ ချီးမွမ်းခြင်း တေးသီချင်း အားဖြင့်၊ ညီကိုမောင်နမ နေ fellowshipp အားဖြင့်၊ home sell အားဖြင့်၊ အချုပ်အခြာ သမ္မာကျမ်းစာ ဖတ်စေခြင်းအားဖြင့်

ဖျက်ပယ်ပြုပြင်ခိုင်းခဲ့ ပါတယ်။ ပြီးတဲ့အခါ ရောင်းပြီး အပင်နဲ့ မရောင်းသေး အပင် ခွဲခြားလိုက်သလို လူဟောင်းနဲ့ လူသစ် ပြောင်း လဲပြီး delivery ဆိုတဲ့ ကိုယ်တော် အလိုတော်ရှိတဲ့နေရာကို သွားရပါတယ်။ Delivery ဆိုတဲ့ အလိုတော်နေရာမှာ ရောက်တော့ ဘယ်နေ့ ဘယ်သူ ငါ့ကို လာဝယ်မလဲ ဆိုတဲ့ စိတ်ဆိုးနေခြင်း မရှိတော့ဘဲ ခရစ္စမတ် အမှီ ဆိုတဲ့ ကိုယ်တော် ပြန်လာပြီး ချီဆောင်မဲ့ အချိန်ကိုဘဲ အလိုတော်ဝန်ခံရင်း စောင့်နေဖို့ဘဲ ရှိပါတော့တယ်။

နောက်ဆုံးမှာ ကျွန်တော်ဟာ ကိုယ်တော်နဲ့အတူ အိမ်တော် ဧည့်ခန်းမှာ သရဖူလေး ခေါင်းပေါ်တင်ပြီး ရောင်စုံ ဆုလဒ်တွေနဲ့ တစ်ပွေ့တပိုက်ပြီး အဖ ဘုရား သခင်ရဲ့ မျက်နှာတော်ကို ပြုံးစေမှာဘဲ ဖြစ်ပါတယ်။ မိတ်ဆွေကိုလည်း ဘုရားသခင် အလို ရှိပါတယ်။ ပြီးတော့ မိတ်ဆွေကိုလည်း သခင်ယေရှု ခရစ်တော် ရွေးဝယ် သွားပါတယ်။ ပြီးတော့ မိတ်ဆွေကိုလည်း မတူညီ ထူးခြားတဲ့ လက်ဆောင် တွေကို လည်း ပေးချင် ပါတယ်။ ဖတ်ရှုသူ အယောက်စီတိုင်း ဘုရားသခင် ပေးသော ဆု ဟူသမျှ ရရှိကြပါစေ။..... အာမင်။ Jun Joy (Thomson)

ညတစ်ည

ဟာလေလူယာ ဘုရားရှင်ရဲ့ ဘုန်းတော် ထင်ရှားပါစေ။ ကျေးဇူးတော် အပေါင်းကို ချီးမွမ်းပါ၏။ ချစ်သော စာဖတ်မိတ်ဆွေ အားလုံး စိတ်နှလုံး ရွှင်လန်း ဝမ်းမြောက်လျက် ဘုရားရှင်ရဲ့ ဂရုဏာတော်ကို လက်ခံသော သား/သမီး များဖြစ်ပါစေလို့ သခင် ယေရှု နာမတော်ကို အမှီပြုလျက် ဆက်ကပ်အပ်နှံပါ၏။ သမီး ညတိုင်း ၁၀ နာရီ ထိုးရင် အလုပ်နား ပါတယ်။ တခါတလေ နောက်ကျတတ်ပါတယ်။ ကျမ်းစာဖတ်။ စာအုပ်တွေဖတ်တာ ည သန်းခေါင် ၁၂ နာရီ လောက် ထိုးသွားတတ်ပါတယ်။ သဘောတောင်းတဲ့ အိမ်ရှင်တွေ သမီးကို ဘာမှ မပြောပါဘူး။ သမီးအိမ်ရှင်က " A Mon What are you doing?" တဲ့ " I am reading Bible " လို့ ပြန်ပြောပါတယ်။ အိမ်ရှင် သူငွေက ဘာမှပြန်မပြောပါဘူး။ သူငယ်ချင်း တစ်ယောက် ပြောဖူးတယ် ကျမ်းစာဖတ်ရင် ခိုးဖတ်ရတယ်။ အိမ်ရှင်တွေ မ ကြိုက်လို့တော့ ဒီလိုပြန်တွေ့ကြည့်တော့ လွတ်လပ်စွာ ကျမ်းစာဖတ်ခွင့် ရလို့ ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းပါ၏။ ညတညမှာ သမီးဆုံးဖြတ်ချက် တစ်ခုချလိုက်တယ်။ ကျမ်းစာဖတ်ပြီးရင်၊ ကဗျာလေး တစ်ပုဒ်လောက် ရေးပြီး သခင်စကား အဟောင်းတွေ မဖတ်ရသေးတာ ရှိတာမို့ ဖတ်ဖို့ပါ။ ဒီညမှာတော့ ထူးထူးဆန်းဆန်း သမီးကျမ်းစာ ဖတ်ဖို့ ပြင်တန်းရှိပါသေးတယ်။ တခါမှ မပြောဖူး တခါမှ မကြားဖူးသော စကားသံ သမီး ကြားလိုက်ရတယ်။ စာတန်ရဲ့ စကားသံ "Mon Switch off the light . What is the time now" တဲ့။ သမီး နားကြားလို့ သလားလို့ သူငွေမကို ငေးကြည့်နေတုန်း "Go and Sleep now " တဲ့ အံ့သြဖွယ် ရာပါဘဲ။ သမီးစိတ်ထဲကနေ အော် မီးကလေးကို ၁ နာရီလောက် ဖွင့်တာလေးနဲ့ လျှပ်စစ်ခ ဘယ် လောက်မှ ကုန်မှာ မဟုတ်ပါဘူး လို့ တွေးဖြစ်အောင် တွေးလိုက်ပါသေးတယ်။ ချက်ချင်းဘဲ သမီး စိတ်ထဲက အသံတစ်ခု ဝင်လာတယ်။ ကဗျာမရေး ရရင် သခင်စကားတော့ ဖတ်မယ် လို့ ဆုံးဖြတ်လိုက်ပြန်ပါတယ်။ စာတန်က သခင်စကား ဖတ်လို့ မရအောင် လျှို့ပုတ်နည်းနဲ့ တိုက်ခိုက် နေတာကိုး။ သမီးရဲ့ ဖုန်းက ဓာတ်မီး မပါပါဘူး။ unlock ကို ဖွင့်ပြီး မိုနီမိုနီ ကလေးသာ မြင်ရတဲ့ ဖုန်းအလင်းရောင်လေးနဲ့ပဲ သခင်စကားကို ဖတ်ခဲ့တယ်။ သမီး ဖတ် လိုက်တာက သခင်စကား အဟောင်းထဲက (Junjoy) Thomson ရဲ့ သက်သေခံချက်လေး ပါ။ သမီးခွန်အား ရရှိပြီး သခင်စကားကို ကျေးဇူးတင်ပါ၏။ ဘယ်လို ပုံစံနဲ့ဘဲ ဖတ်ဖတ် သမီး ခွန်အား ရခဲ့ပါတယ်။ စာဖတ်သူ မိတ်ဆွေများကို သမီး ပြောပြချင်တာက ယုံကြည်သူ သမ္မာ တရားကို ကိုင်ဆောင်ထားတဲ့ သူတိုင်းကို စာတန်က ချည်းကပ်မှာ ကတော့ သေချာပါတယ်။ ထင်မထားတဲ့ တိတ်တဆိတ်နဲ့ ဝင်ရောက်တိုက်လုန်လာမှာပါ။ စာတန်က ညာဏ် ပညာ လည်း အလွန်းကောင်းပါတယ်။ ယုံကြည်သူ နားထံသို့ ချည်းကပ်မှာပါ။ စိတ်ဓာတ် ကျ အောင် လုပ်ဆောင်လာတာမျိုး။ ဘုရားကျောင်း သွားချင်စိတ် မရှိအောင် ဆွဲဆောင် တာမျိုး။ လူပျို ယောက်ျားလေးတွေကိုလည်း အသုံးပြုပါတယ်။ သခင်စကားထဲမှာ ကြိုတင် မြင်ဆင် တာကွယ်ဖို့ အတွက် အသံပေးနေတဲ့ "တဏှာနဲ့ပါ(ါ) "ဘဏှာနှင့်ပါ(ါ)" ထဲမှာ သက်သေ ခံသွားတဲ့ ညီအစ်မများကို များစွာ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ ယခုချိန်မှာ မိတ်ဆွေ ကိုရော စာတန်က ဘယ် လို နည်းမျိုးနဲ့ သင့်ကို စိုးစမ်းသွေးဆောင် နေသလဲ? အဖြေ ရအောင်ရှာပြီး သမ္မာ တရားကို ဆွဲကိုင်လျက် အောင်မြင်စေချင်ပါတယ်။ နှုတ်ကပတ်တော်ထဲမှာ ထည့် သွင်း ထားတဲ့ ဒီ ကျမ်းပိုဒ်ကလေးကတော့ အလကားတော့ မဟုတ်ပါ။ မိတ်ဆွေ များ ဆင်ခြင်ဖို့ပါ။ (သမ္မာသတ် ရှိလျက် မအိပ်ပဲ စောင့်နေကြလော့။ သင်တို့၏ ရန်သူ မာရ်နတ် သည် ဟောက်သော ခြံသေ့ ကဲ့သို့ အဘယ်သူကို မျို ရမည်နည်း ဟု၍ လှည့် လည်လျက် ရှိ၏။) ဟုကျမ်းစာ ၌ ဖော်ပြထားပါသည်။ ၁ပေတရ ၅:၈ ယခုအချိန်မှာ နှုတ် ကပတ်တော် ကို ကိုင်ဆောင်ထားပါ။ သို့မှသာ သင်တို့၏ ရန်သူမာနတ်ကို အောင်မြင်နိုင်ပါမည်။ စာဖတ်သော မိတ်ဆွေများ အားလုံး နှလုံးသွင်းပြီး စာတန်လှည့်ကွက်ထဲ သို့ရောက်လည်း အောင်မြင်နိုင်သော အခွင့်ကို သားသမီး အယောက်စီတိုင်း အပေါ်၌ ဂိဉာဉ်တန်ခိုး သွန်း လောင်းတော်မူပါ။ သခင်ဘုရား ယေရှုနာမတော် မြတ်၌ ဆက်ကပ်အပ်နှံပါ၏။ အာမင်.....။



ဦးမလေး သတိရခြင်းများစွာနဲ့ စာရေး လိုက် တယ်နော်။ ဦးမလေးတစ်ယောက် ဘုရားရှင်ရဲ့ စောင့် ရှောက်မှု အောက်မှာ ပျော်ရွှင်နေမယ်လို့ မမ ထင်ပါ တယ်။ ဦးမလေး လိုဘဲ တစ်ခြားသော ဦးမလေးများ ပျော်ရွှင် နိုင် အောင် သခင်စကားလေးနဲ့ ခွန်အားပေးချင် တယ်ကွယ်။ တစ်ခါတစ်လေ မမတို့ဟာ မပျော်ရွှင်နိုင်အောင် စာတန်က လှည့်စားတတ် တယ်လေ။ အဲဒီ စာတန်ရဲ့ စနစ်ဆိုးတွေကို မမတို့ နှလုံးထဲက တိုက်ထုတ်နိုင်မှ စစ်မှန်တဲ့ ပျော်ရွှင် ခြင်းတွေကို ခံစားနိုင်မှာ ကလေးရေး.. အဲဒီတော့ မမက အိမ်မက်မင်းသားလေး ယောသပ်ကို ပုံပုံပမာ ပြုပြီး ပျော်ရွှင်ခြင်း လက်ဆောင်လေး ပေးချင်တယ်ကွယ်။ ဒီ လက်ဆောင်ဟာ သခင်ဆီက လာလို့ တစ် သက်လုံး သိမ်းထားရင် နပျိုကျန်းမာ အရွယ်တင် စေမယ် ကလေးရေး။ ကြော်ငြာက အရမ်း ကောင်းတော့ ဘာလဲဆိုတာ သိချင်နေလောက် ရောပေါ့လေ။ မမရဲ့ သခင် သိစေချင်တဲ့ ပထမအချက်က ယောသပ်ကို ဦးမလေး သိမယ် ထင်တယ်။ ကမ္ဘာဦးကျမ်း ၃၇ လောက်ကစပြီး သူ့ အကြောင်း ပါတယ်လေ။ မမရဲ့ Hero ပေါ့။ သူ့ကြောင့် မမ ပျော်ရွှင်နေနိုင်တာလေ။



ဘုရားရှင်ကလေ မမ အရမ်း အားငယ် ဝမ်းနည်း တဲ့ အချိန်မှာ ယောသပ်အကြောင်း ဆင်ခြင်မိ စေတယ်။ ကလေးရေး ယောသပ်က အမှန်တရားအတွက်နဲ့ အရောင်းစားခံရပြီး ကျွန်ဘဝ ရောက်ခဲ့တယ်။ မမက ငါဆိုတဲ့ အတွေးနဲ့ ကျွန်ဘဝ (စင်ကာပူ အလုပ်သမ) ရောက်ခဲ့တယ် လေ။ မမက ကိုယ့်ကိုယ်ကို အရမ်း အထင်ကြီး တာဝန်ယူနိုင်တဲ့ သမီး တစ်ယောက်လို့ အရင် မပြောင်းလဲတဲ့ နှလုံးသား နဲ့တုန်းက ထင်ခဲ့တယ်လေ။ မမရဲ့ မိသားစုမှာ မမက ပိုက်ဆံ ရှာမှ အဆင်ပြေ တော့ မယောင်နဲ့ ငါ ဆိုတဲ့ တာဝန်ကြီး ပခုံးပေါ်တင် မသက်သာနှင့် ဝန်လေး ပင်ပန်း နေခဲ့တဲ့သူ တစ်ယောက်ပါ။ လူများအိမ်မှာ လုပ်တဲ့သူ ဆိုပြီး ကိုယ့် ကိုယ်ကိုလည်း အထင်သေး လူထဲ မတိုးချင်။ ဘုရားကိုဘဲ ဘာကြောင့်လဲ သခင်၊ ဘာကြောင့်လဲ သခင်နဲ့။ အဖြေ တောင်းနေ မိသူပါ။ မမကို ချစ်တဲ့ သခင်က ယောသပ် အကြောင်း တစ်စေ့တစ်စောင်း တွေးစေခဲ့ တယ်လေ။ ဟုတ်တယ်နော် ယောသပ်လည်း ကျွန် ဘဝကနေ ဘုရင်ခံ ဖြစ်ခဲ့တယ် မဟုတ်လား။ မမတို့ အတွက်လည်း မိလျှံနာ အဆင့် လောက်တော့ မျှော်လင့်နိုင်တာပေါ့။ ဒုတိယ အချက် အနေနဲ့ ယောသပ် ဘယ်လို ဘုရင်ခံ ဖြစ်သွား တာလဲဆိုတာ တွေးကြည့် ရအောင်။ မမတို့က လကန် အချိန်တန်ရင် လစာ ဆိုတဲ့ အလုပ်ရဲ့ အခကြေးငွေကို ခံစားခွင့် ရှိတယ်နော်။ ယောသပ်မှာတော့ မရရာဘူးကွယ်။ ဒါပေမဲ့ ယောသပ်က အခြားကျွန်တွေလို အချောင့်မဲ့ မနေဘူးနဲ့တူတယ်။ ဒါကြောင့် ကိုယ်ရံတော်မှူး ပေါတီဇာက သူ့ကို အိမ်အုပ် အရာနှင့် ခန့်ထားပြီး ဥစ္စာရှိသူမျှကို အပ်တယ်တဲ့ အဓိက အချက်က ယောသပ် ဘက်မှာ ဘုရား ရှိလို့ သူ့ရဲ့အကြံက အထမြောက် သတုံကွယ်။ ယောသပ်ရဲ့ ဘက်မှာရှိတဲ့ ဘုရား ကလည်း မမတို့နဲ့အတူ ရှိတာဘဲလေ။ ဖောနွေလ ဆိုတဲ့ မမတို့နဲ့အတူ ရှိတဲ့ဘုရားက ယောသပ်ကို အကြံ ထမြောက်စေသကဲ့သို့ မမတို့ကိုလည်း အကြံ ထမြောက်စေမှာ သေချာ တယ်။ သူက မျက်နှာ မလိုက်တတ်ဘူးလေ။ ဒါကြောင့် အမြဲတမ်း အမြင့်ကို မျှော်လင့်ပါ။ ဆုတောင်းပါ။ ဒီဘဝနဲ့ တော့ မရောင်ရဲပါနဲ့ ကလေးရေး။ ဘုရားကို ကိုယ်ဖြစ်ချင်တဲ့အတိုင်း ရင်ဖွင့်ပါ။ တစ်ခါတစ်ရံမှာ မမတို့ရဲ့ အခက်အခဲ၊ မခံစားနိုင်မှုတွေ၊ မတရားဘူး ထင်တဲ့ အရာတွေကို ရင်ဖွင့်ဖို့ သူငယ်ချင်း လိုတယ်လေ။ မမလည်း ခံစားဘူးလို့ ကိုယ်ချင်း စာပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ တစ်ခါက အစ်မ တစ်ယောက်က မမကို သွန်သင်ဖူးတယ်။ ကိုယ့် အခက်အခဲကို သူငယ်ချင်း မိတ်ဆွေ အခြားသူကို ပြောပြရင် 'အေ..ဟုတ်တယ်'၊ 'ကြီးစား ထား' အေ ဘယ်လို ဘယ်လိုနဲ့ အားပေးလိမ့်မယ်။ ဒါပေမဲ့ ဘုရား ကသာ ကိုယ့်ကို ကယ်တင် နိုင်တာလေ။ ဘုရားကိုဘဲ ပြောပါတဲ့။ သိပ်မှန်တဲ့ စကားလေးပေါ့ ကလေးရေး.. ဒီတော့ ညဏ်ရှိစမ်းပါလို့ မမက တိုက်တွန်းလိုတယ်ကွယ်။

ယောသပ်ဟာ ဘုရားကို ကြောက်ရွံ့သူလည်း ဖြစ်တယ်။ ဦးမလေးရေး ပေါတီဇာ မယားက သွေးဆောင်သော်လည်း အပြစ်ပြုပြီး ဘုရား ဘုန်းအသရေကို မရှုတ်ချရဘူးလေ။ သူနဲ့ အတူရှိတဲ့ ဘုရားက သန်ရှင်းသောဘုရား ဖြစ်လို့ သူဟာ သန်ရှင်းအောင် နေထိုင် ကျင့်ကြံတယ် ကလေးရေး။ ဒါပေမဲ့ နားမလည်နိုင်အောင်ပဲ ယောသပ် ထောင်ကျသွား တယ်နော်။ သာမန်လူ အနေနဲ့ ဘုရား မတရားဘူးလို့ ထင်နိုင်ပေမဲ့ ဉာဏ်ရှိတဲ့ ယောသပ်က ဘုရားမှာ အကြံအစည်ရှိတယ်ဆိုတာ နားလည်တယ်လေ။ ဒါကြောင့် ဘုရားကို အပြစ်မဆို မေးခွန်း မထုတ်ခဲ့ဘူးလေ။ ဒါကြောင့် ခွင့်ရက် ရသင့် ရထိုက်ပါလျက်နဲ့ မတရားသဖြင့် ခွင့်ရက် မပိုင်ဆိုင်ရတဲ့ ဦးမလေးများကို ယောသပ်လေးကို သတိရစေချင်တယ်ကွယ်။ ယောသပ် လိုပဲ မတရား ထောင်ချခံနေရတယ်လို့ ခံစားရရင် ယောသပ်လေး နည်းတူ ထောင် ထဲမှာ ဘုရားပေးတဲ့ အစွမ်းအစနဲ့ အစေခံလိုက်ပါ။ ယောသပ်လို ဘုရင်ခံ ဖြစ်ဖို့ ဘုရား စီစဉ်ထားပါလိမ့်မယ်။

ယောသပ်ရဲ့ အမြင့်ဆုံး စရိုက်က သူတစ်ပါး အပြစ်ကို မချညှန်နှောင်ခြင်းပဲ။ သူ့ အလှည့် ရောက်လာတာတောင် ရောင်းစားခဲ့တဲ့ အစိတ်တွေ၊ မတရား ထောင်ထဲသို့ ရောက်

စေတဲ့ ပေါတီဇာနှင့်နီး၊ မေနေတဲ့ ဖလားတော်ဝန်တို့ လက်တုနဲ့ မပြန်ခဲ့ဘူးလေ။ ဝိညာဉ် တော် တန်ခိုးနဲ့ ပြည့်စုံတဲ့ လူဟာ ရောက်တဲ့နေရာမှာ အကောင်းဆုံးပေးဆပ် အစေခံ နိုင် တယ်လေ။ ဒါကို ဘုရားက မမေမလျော့ ကောင်းချီး ပေးသနားလိုက်တာ အိမ်မှာဆို အချစ်ဆုံး သား။ ကျွန် ဖြစ်ပြန်တော့ အိမ်အုပ်၊ ထောင်ထဲ ရောက်တော့လည်း ထောင်အုပ် တဲ့လေ။ ဒါတွေဟာ ပုံပြင် မဟုတ်လို့ ဦးမလေးမှာ မျှော်လင့်ချက် အပြည့်ရှိတယ်ဆိုတာ လက်ခံပြီး ပျော်ရွှင်လိုက်စမ်းပါ။ ဒါပေမဲ့လည်း ယောသပ်လိုတော့ စိတ် နှိမ်ချနိုင်ရမယ်နော်။ ဘုရားသခင်ဆိုတာ ဘုရားကျောင်းမှာချည်းဘဲ ရှိတာ မဟုတ်ပါဘူး။ ဦးမလေးရဲ့ အတွင်း နှလုံးသား ထဲမှာလည်း ရှိတာပါ။ ဒါကြောင့် သူနဲ့ အချိန်တိုင်း မိတ်သဟာရဖွဲ့လို့ ရတယ်။ စကား ပြောလို့ ရတယ်။ ဆုတောင်းလို့ ရပါတယ်ကွယ်။ ဆုတောင်းတာလည်း အိပ်ယာထ၊ အိပ်ယာ ဝင်မှ မဟုတ်ဘူးလေ။ အိမ်မှကိစ္စများ လုပ်ရင်းဆုတောင်းလို့ ရပါတယ်။ ဆုတောင်း တဲ့ အခါမှ မျက်စိမိတ်မှာ ငြိမ်ငြိမ်နေမှလို့ သတ်မှတ်ချက် မရှိတဲ့အတွက် ကိုယ် လိုချင်တဲ့ ဘဝကို အမြဲဆုတောင်းပြီး ရတော့မယ်ဆိုတဲ့ မျှော်လင့်ချက်၊ ယုံကြည်ချက်နဲ့ ပျော်ရွှင်နေပါ ကလေးရေး။ တတိယ အချက် အနေနဲ့ ကိုယ့်ကို ဘုရားက ဘာကြောင့် ဒီနေရာကို ပို့တာ လည်း ဆိုတာ ဆင်ခြင်ကြရအောင်။ ယောသပ်ကို သူ ဘုန်းထင်ရှားစေဖို့နဲ့ နောင်တစ်ချိန်မှာ တစ်မျိုးလုံး အငတ်ဘေးမှ လွတ်ဖို့ ဘုရားမှာ အကြံအစည်ရှိလို့ ကျွန်ဘဝကို ခဏ ရောက်စေ ခဲ့တယ်လေ။ မမတို့ကိုလည်း ဘုရား ဘာအကြံအစည်ရှိလဲဆိုတာ ဘုရားကို မေးတတ် ရမယ် ကွယ်။ မမဆို မမ အိမ်ရှင်တွေက အရမ်းသဘောကောင်းပြီး စာနာတတ်တယ်။ ကူညီ တတ်တယ်။ ဒါပေမဲ့ အကြီးဆုံး မှားနေတာက ဘုရားကို မယုံကြည်ကြဘူးလေ။ ဒါကြောင့် မမက သူတို့ ဘုရားရဲ့ ကောင်းမြတ်ခြင်းကို သိဖို့၊ ဘုရားရှင် အသုံးပြုခြင်း ခံနေတဲ့ သိုး ကလေး တစ်ကောင်အနေနဲ့ အသက်ရှင်နေတယ်။ ဦးမလေးရေး ယောသပ်က အကောင်း ဆုံး နှိမ်ချခဲ့လို့ ဘုရားကိုယ်တိုင်က "ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်ကိုရပြီး ဤ ကဲ့သို့သော သူကို ဘယ်မှာရှာတွေ့နိုင် မည်နည်း" ဟု ဝန်ခံခဲ့ရတဲ့အထိဘဲ ကလေးရေး။

ထာဝရဘုရားက ဦးမလေးကို ကောင်းကြီးပေးချင်လွန်းအားကြီးလို့ တစ်ပါး တည်းသော သားတော်ကိုစွန့်ပြီး ဦးမလေးရဲ့ နှလုံးသားထဲအထိ ပို့ပေးတယ်။ ဒါကို စာတန် က ပါဆိုတဲ့ အတ္တနဲ့ အတင်းထိုးထည့် နေရာလုနေတယ်လေ။ အဲဒီစာတန်က ဘုရားနဲ့ အတူ ရှိနေတဲ့သူဆို ကြည့်မရဘူးလေ။ ယောသပ်ကိုဆို ထောင်ထဲထည့် နောက်ဆုံး မနိုင် မှန်း သိတော့ လက်လျော့သွားတယ်လေ။ မမတို့လည်း စာတန် လက်လျော့ ထွက်ပြေးတဲ့ အထိ မမတို့ နှလုံးသားကို သခင်ကို နေရာအပြည့်ပေးပြီး သခင် နှိမ်ချသကဲ့သို့ နှိမ်ချအစေခံ ဘုရား ဘုန်းကိုထင်ရှားစေကြမယ်နော်။ စာက ရှည်သွားပြီဆိုတော့ သခင်က ဦးမလေးကို ဆုတောင်း၊ နှိမ်ချ၊ ပျော်ရွှင် မျှော်လင့်လျက် နေစေချင်တာ သိလောက်ရောပေါ့လေ။ ဒါဆို နောက်လ တွေမှာဘဲ ဘုရားက မမတို့ကို ဘာတွေသိစေ၊ သင်ယူစေချင်တယ်ဆိုတာ လေ့လာ ကြမယ်နော်။ ဦးမလေးတစ်ယောက် အမြင့်ဆုံးဘဝကို တောင်းခံတတ်ပါစေလို့ မမ ဆုတောင်းလိုက်ပါ တယ်။ "စိတ်နှလုံး နှိမ်ချသော သူတို့သည် မင်္ဂလာရှိကြ၏။ အကြောင်း မူကား ကောင်းကင်နိုင်ငံတော်သည် ထိုသူတို့၏ နိုင်ငံတော်ဖြစ်၏။" ရှင်မသေ ၅:၃။

နောင်တ

နောင်တ ဆိုတာ အမည်းစက် စွန်းထင်းပြီးမှ ရတဲ့ နောင်တ (အသိတရား) ထက် အမှားကို အမှားမှန်း သိပြီး ရှေ့ဆက် မတိုးဘဲ ရပ်တန့်လိုက်တဲ့ နောင်တ (လုပ်ရပ်) က ပိုပြီး မကောင်းဘူးလား။ ။ ဖွန်ပန်း

ဒြေဏ်ဇာတ်သဘာဝ

ဘယ်နေရာမဆို ငါလို သူများထက် အမြဲတမ်း ခြေတစ်လှမ်း သာနေပါစေ၊ ကြားလား၊ ငါတပည့်ကြီး။

လာခဲ့စမ်း။ သူများ ထက် သာတဲ့ ခြေလှမ်း၊ ငါတူး ထားတဲ့ တွင်းထဲ ကျသွားစေရမယ်။

သေတင်

သေတင်

Cartoon : Min Aung The Lwin